
Skolebestyrelsesmøde

d. 20. April 2022 kl. 17.00- 18.30

Tid: Beskrivelse:

I: Information

D: Drøftelse

B: Beslutning

H: Høring

Deltagere:

Karina Olling, Anna Marie Mols, Mie Hvelplund Ask, Anja Lolk Morsin,Rasmus
Foged, Olga Lozova, Hanne Lützen-Laursen

Kaspar Væver, Lotte Quist, Jakob Preuthun, Pia Diabelez

Fraværende: Olga Lozova

1. Godkendelse af
referat fra sidste
møde

2. Orientering fra:
a. Formanden
b. Ledelsen
c. Elevrådet
d. Andre

a. Emner fra formanden

b. Emner fra ledelsen
Plan for udskolingens indeområde - udvalget arbejder (Se
bilag)
https://drive.google.com/file/d/1Xig8fAzkiJX7oiuy3iXz8mqe
UkXgVZRX/view?usp=sharing

Møde med arbejdsgruppen i morgen torsdag, hvor vi
sammen skal tale om, hvad der evt. skal justeres på
planen.
Der bør  indtænkes et pædagogisk værksted til eleverne.

https://drive.google.com/file/d/1Xig8fAzkiJX7oiuy3iXz8mqeUkXgVZRX/view?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/1Xig8fAzkiJX7oiuy3iXz8mqeUkXgVZRX/view?usp=sharing


Elevsager - og håndtering - der indkaldes løbende til
møder med forældre omkring de udfordringer, vi står i. Vi
ønsker at skabe en tæt kommunikation med de forældre,
der oplever noget.
Mie fortæller, at der også har været en bekymring for
lærerne omkring hvordan de kan agere i de udfordringer,
de kan stå i. Vi har været i en situation, hvor sagerne har
været så langt over grænsen, at det ikke er noget, vi som
skole kan acceptere, hvorfor skoletilbud på Lindved Skole
er ophørt.
Opfordringen er, at der altid først tages kontakt til
lærerteamet, inden ledelsen kontaktes.

Bevægelse i undervisningen - Fredag og mandag
Alle ansatte skal deltage i en bevægelsesdag med Bettina
Lærche - om at bruge vores udeområde i undervisningen.

Økonomi
SFO har et lille overskud, som måske skal bruges til
legeredskaber/indendørs ting til SFO.
Overskud fra sidste år bruges bla. til udskolingsområdet og
evt. en fællesskabsdag. I indeværende år genererer vi et
underskud bla. pga. segregering.

Klubben har fået 25.000 til en fælles aktivitet.

Ansættelser - Susanne og Benny, som hhv.
rengøringsassistent og teknisk servicemedarbejder.
Vi får en praktikant som medhjælper til skole/pedel pr. 1.5 -
sommerferien.

Stillingsopslag - Tysk/Dansk samt
Matematik/natur/teknologi/FabLab, Vi holder samtaler
løbende - første samtalerunde er på mandag.

VI er godt i gang med kommende skoleår. Tanken er, at vi
skal have et elevråd i alle afdelinger.

Tre medarbejdere har været på kursus omkring højt
begavede elever. Vi tænker fortsat tanker om, hvordan vi
kan gribe det an på Lindved Skole.

c. Emner fra Elevrådet.

d. Andre med orientering.
Kaspar har været til møde i ungdomsskolen, der er optaget
af vores klub for de unge mennesker. En mulighed er at de
kan komme og være med til at udsmykke lokalerne med
malerier.

I/D/
B/

3. Trivsel på Lindved
Skole

- Hvordan kan skolebestyrelsen og ledelsen arbejde med
forventninger til forældrene på skolen.



- Indhold til oplæg, der skal drøftes ude i klasserne på første
forældremøde. Oplægget præsenteres for personalet i uge
31 (4.8.22 kl. 17.00-19.00)

- Udarbejdelse af folder til alle forældre, om de
forventninger, der er - folderen skal være klar til
forældremøderne i starten af kommende skoleår.

Drøftelse af forskellige muligheder for at nå en fælles retning i
samarbejdet mellem skole og hjem - forventningsafstemning over
for elever, forældre, medarbejdere, ledelse.

En tanke kan være tilgangen er:
Her er det god stil at…

Fællesskab - rollemodeller - forventninger - årshjul -

Sætte ord på værdier - hvad betyder fx. fællesskab for os på
Lindved Skole.

Succeskriteriet for arbejdet er at vi trivselsmæssigt står endnu
bedre om et år eller to - at den samlede forældregruppe tager
ansvar for trivslen

Øget samarbejde med Uldum også blandt forældrekredsen.

Der oprettes et dokument, hvor alle byder ind med egne holdninger
til punkterne - overskriften er trivsel.
Medarbejderne arbejder ud fra “klar til læring” - der er også ting til
forældredelen her.

Medarbejdere, elever, forældre og SKB skal høres ind i processen.

Skole og forældre har udarbejdet et hæfte, om samarbejde mellem
skole og hjem.

I/D 4. Skolebestyrelsesvalg - Valgmøde Tirsdag d.26.4 kl. 19.00
Der er foreløbig 4 der har forhåndstilmeldt sig
Anna Marie og Mie er ikke på valg.

5. Næste møde tirsdag den 17.5-22  - punkter

Trivsel - alle skal være forberedte:-)

6. Evt.


